

12

PORTE

都市探索 URBAN HACKING

30/5 – 29/6/2014

金朝陽中心二期 17樓
17/F. SOUNDWILL PLAZA II – MIDTOWN

免費入場
FREE ADMISSION

各項詳情，請瀏覽：
For more details, please visit:

www.frenchmay.com

CAUSEWAY BAY ARTS GALLERY

金朝陽中心二期 - Midtown 及 Avenue des Arts Gallery 將於今年五月，邀請法國頂尖街頭藝術家到港，在銅鑼灣心臟地帶創作"場地特定"的裝置藝術展覽。在超過4,000呎的空間，Nasty、Hopare 將以創意重新定義街頭藝術，作品將在這17樓的 MidtownPOP 藝術館展出一個月，公眾可在2014年5月30日至6月29日期間免費到場欣賞。為了支持本地街頭藝術創作及紀念這項場域特定的展覽，其中一些原創作品將公開發售。藝術家 Nasty 更會在5月28日於 La Cantoche 餐廳作即席現場表演。

Soundwill Plaza II - Midtown and Avenue des Arts Gallery invite top Street Art talent from France to create a site-specific installation and exhibition in the heart of Causeway Bay. With over 4000 sq.ft. of space, the artists including Nasty, Hopare, and other will reinterpret the definition of Street Art at this unique pop-up space on the 17th floor for 1 month. The public can witness these unique creations in a free exhibition from 30/5 to 29/6/2014. To leave with a piece of this place as a souvenir and to support the work of street artists, some original artworks will be on sale.

The artist Nasty will also realize a live performance on a wall of La Cantoche Restaurant on the 28/5.

NASTY LIVE PERFORMANCE 28/5/2014 – 7:00 PM RESTAURANT LA CANTOCHE

現場表演每位收費港幣300元，包括飲品及自助餐(名額40人)
晚間現場表演門票於 Avenue des Arts 發售。

\$300 for the live performance including drinks and buffet (40 available)
Tickets are available from Avenue des Arts for the live performance evening on list.

PRESENTED BY



EXHIBITION
VENUE SPONSOR



PERFORMANCE
VENUE SPONSOR



STRATEGIC PLANNER



SUPPORTED BY

